

تعيين السيد/ أحمد الطيب كرئيس تنفيذي للمجموعة

أعلنت مجموعة بروة العقارية عن تعيين السيد/ أحمد محمد الطيب - رئيساً تنفيذياً لمجموعة بروة العقارية، وذلك اعتبارا من اليوم 24 مارس 2024. ويعد السيد/ أحمد محمد الطيب من الكفاءات القطرية المشهود لها بالخبرة في مجالات التطوير العقاري وتطوير المشاريع.

وقد شغل السيد/ أحمد الطيب مناصب تنفيذية في العديد من الشركات والمؤسسات الوطنية، حيث شغل منصب الرئيس التنفيذي لقطاع الاستثمار في شركة الديار القطرية للاستثمار العقاري وتولي فيها محفظة بقيمة 35 مليار دولار. وقد بدأ السيّد/ أحمد الطيب حياته المهنية بالعمل لسبع سنوات في إدارة الاتصالات والعمليات للقوات الخاصة - وزارة الداخلية، وبعدها التحق بشركة رأس غاز لمدة ست سنوات عمل في عدد من مشاريعها، ثم التحق بالديوان الأميري للعمل في المشاريع لمدة سنتين، وقبل التحاقه بشركة الديار عمل لمدة سنتين في مكتب إدارة المشاريع باللجنة العليا للمشاريع والإرث. وهو رئيس وعضو في عدد من مجالس الإدارة لمجموعة من الشركات داخل الدولة، ويحمل السيّد/ أحمد الطيب شهادة الماجستير في المهندسة الكهربائية من جامعة كلورادو دنفر في الولايات المتحدة الأمريكية.

وقد رحّب سعادة السيد/ عبد الله بن حمد العطية ، رئيس مجلس الإدارة وكامل أعضاء المجلس بالسيد/ أحمد الطيب في منصبه الجديد وأعربوا عن عظيم الثقة التي توليها المجموعة له وتطلعها لدوره في تنفيذ رؤية مجلس الإدارة والتي تهدف لاستمرار مسيرة الشركة وتعزيز مكانتها على الصعيدين المحلي والعالمي وتحقيق الاستدامة لعائدات المساهمين. كما توجه سعادة السيد/ عبد الله بن حمد العطية وكامل أعضاء المجلس بالشكر للسيد/ عبد الله بن جبارة الرميحي على جهوده خلال الفترة التي قضاها كرئيس تنفيذي للمجموعة.





The appointment of Mr. Ahmed Al Tayeb as CEO of Barwa Group

Barwa Real Estate Group announced the appointment of Mr. Ahmed Mohamed Al Tayeb as the CEO of Barwa Real Estate Group, effective from today, March 24, 2024. Mr. Ahmed Mohamed Al Tayeb is recognized as one of Qatar's competencies with extensive experience and proficiency in real estate development and project management.

Mr. Ahmed Al Tayeb held executive positions in several national companies and institutions. He served as the CEO of the Investment Sector at Qatari Diar Real Estate Investment Company, where he managed a portfolio worth \$35 billion. Mr. Ahmed Al Tayeb began his professional career by working for seven years in communications and operations management for the Special Forces - Ministry of Interior. He then joined RasGas for six years, working on various projects. After that, he worked for two years at the Amiri Diwan. He also worked for two years in the Project Management Office at the Supreme Committee for Projects and Legacy. Additionally, Mr. Ahmed Al Tayeb served as chairman and member of several boards of directors of companies within the country. He holds a Master's degree in Electrical Engineering from the University of Colorado Denver in the United States.

Mr. Abdullah bin Hamad Al Attiyah, Chairman of the Board of Directors, and all board members welcomed Mr. Ahmed Al Tayeb to his new position, expressing their great confidence in him and their anticipation of his role in implementing the board's vision, which aims to continue the company's journey, enhance its position locally and globally, and sustain shareholders returns. Mr. Abdullah bin Hamad Al Attiyah and all board members also expressed their gratitude to Mr. Abdullah bin Jobara Al Rumaihi for his efforts during his tenure as CEO of the Group.



BARWA® Real Estate Company (Q.S.C.) C.R. 31901 Capital in Qatari Riyal 3,891,246,370 شركـة بــــروة العقـارية (ش.م.ق.) س.ت. ۱۹۱۹ رأس المــال بالريــال القطــري